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                    Today’s uses of parity and diversity say much about the principle of equality in 21st-century
French society. This article analyses the role they play in the contemporary conversation about
the French republican motto ‘Liberté, Egalité, Fraternité’. To that end, it addresses the way in
which the uses of parity and diversity question the dilemmas of “republican equality”, along
with the political dimension of the advent of neoliberalism.
                

                            
                    Que disent les usages contemporains de la parité et de la diversité du principe d’égalité dans la société française du XXIe siècle ? Nous analyserons la façon dont ces usages participent de la conversation contemporaine sur la devise républicaine « Liberté, Égalité, Fraternité ».
Nous aborderons pour cela plus précisément la manière dont ils interrogent les dilemmes de la pensée républicaine de l’égalité, et la dimension politique du tournant néolibéral.
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